
  

  

ΕΡΩΤΗΣΗ

Αθήνα, 16/05/2020

Του: Απόστολου Αβδελά,  βουλευτή  Α’ Θεσσαλονίκης

ΠΡΟΣ : Την κα Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων
Τον κο Υπουργό Εσωτερικών

ΘΕΜΑ : «Σε απόγνωση οι ιδιοκτήτες κυλικείων των πανεπιστημιακών ιδρυμάτων
της χώρας»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Στο Αριστοτέλειο Πανεπιστήμιο Θεσσαλονίκης και γενικά, σε όλα τα πανεπιστημιακά
ιδρύματα της χώρας, τα κυλικεία είναι κλειστά, από τις 11 Μαρτίου τρέχοντος έτους,
λόγω των μέτρων,  που  έμμεσα επέβαλαν απαγόρευση της λειτουργίας τους, αφού
ακυρώθηκε η λειτουργία των πανεπιστημιακών ιδρυμάτων, ένεκα της πανδημίας του
κορωνοϊού. Είναι προφανές και αναμενόμενο ότι, τα κυλικεία αυτά δεν θα ανοίξουν,
μέχρι τον προσεχή Σεπτέμβριο. Οι εν λόγω ελεύθεροι επαγγελματίες – ιδιοκτήτες τους,
βρίσκονται εγκλωβισμένοι σε ένα ασφυκτικό καθεστώς αδυναμίας να ανταπεξέλθουν
στα  βάρη  της  επιχειρηματικής  και  οικογενειακής  τους  επιβίωσης,  καθώς,
αντιμετωπίζουν απαιτήσεις για καταβολή ενοικίου της τάξης του 60% επί του αρχικά
συμφωνημένου ποσού, ενώ η υπάρχουσα Π.Ν.Π., που αφορά σε σχετικές ρυθμίσεις
για τα σχολικά κυλικεία, δεν κάνει σαφή αναφορά σε πλαίσιο χειρισμών σχετικά με τα
κυλικεία που εντάσσονται στους χώρους της τριτοβάθμιας εκπαίδευσης. Σημειωτέο ότι,
οι ως άνω ελεύθεροι επαγγελματίες έχουν προκαταβάλει στη διάθεση των εκάστοτε
πανεπιστημιακών ιδρυμάτων που τους φιλοξενούν, έναντι εγγύησης, χρηματικά ποσά
που αντιστοιχούν σε 11 ή ακόμα και 17 ενοίκια, με τιμές των σχετικών ενοικίων να
κυμαίνονται από τα 400 μέχρι τα 10.000 ευρώ μηνιαίως, πράγμα που διαμορφώνει μια
δυσβάστακτη κατάσταση ομηρίας για τους εν λόγω. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Βουλή των Ελλήνων 
Διεύθυνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου
Αριθ.Πρωτ. Ερωτήσεων.6558
Ημερομ. Καταθέσεως.18.5.2020



Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 

Προτίθεσθε να προβείτε  σε  θέσπιση μέτρων ανακούφισης των ως άνω ελευθέρων
επαγγελματιών  –  ιδιοκτητών  κυλικείων  των  πανεπιστημιακών  ιδρυμάτων,  που
πλήττονται από τα απαγορευτικά μέτρα της μη λειτουργίας των τελευταίων, ένεκα της
πανδημίας του κορωνοϊού, όπως είναι η επιστροφή μέρους των προκαταβολών, που
οι εν λόγω έχουν καταβάλει στα πανεπιστημιακά ιδρύματα που τους φιλοξενούν ή η
ένταξη των πρώτων στους δικαιούχους του βοηθήματος των 800€;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΑΒΔΕΛΑΣ


